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Протокол  
за проведено Общо Събрание на Киноложки Клуб Черен Териер 

България 
 

Днес, 22 февруари 2014 година, в 14:00 часа се проведе общо събрание на членовете на 
Киноложки Клуб Черен Териер България, за което беше съобщено чрез лична покана или 
писмено съгласно предпочетения от всеки член начин за контакт, по реда на чл. 26 от ЗЮЛНС 
по предварително обявения дневен ред. 
В обявения час присъстват лично или чрез представители 50% плюс един редовни членове на 
ККЧТБ. 
Събранието протече при следния дневен ред: 

1. Отчет за 2013 година 
2. Промяна на Управителния съвет и и пререгистрация на клуба 
3. Прием на нови членове 
4. Разни 

За протоколчик на събранието бе избран Велемир Пашов 

По т.1 от дневния ред: 

Изявление: Председателят на ККЧТБ, г-жа Албена Стоянова отчете дейността на клуба за 2013 
година. 
Решение:  От общо присъстващи  ........ 17 членове  
 със „За“ гласуваха  ...................... 17 .......  
 С „Против“ гласуваха  .................. 0 ........  
 С „Въздържал се“ гласуваха ....... 0 ........  
 Предложението е прието . 

По т.2 от дневния ред: 

Изявление: Поради напускане на клуба на г-н Свилен Здравков, се налага избиране на член на 
Управителния съвет, който да изпълнява неговите функции.  
Предложение: за член на Управителния съвет е предложен г-н Светломир Иванов. 
Решение:  От общо присъстващи  ........ 17 членове  
 със „За“ гласуваха  ...................... 17 .......  
 С „Против“ гласуваха  .................. 0 ........  
 С „Въздържал се“ гласуваха ....... 0 ........  
 Предложението е прието . 
 
Изявление: Тъй като адресът в настоящата регистрация вече не е актуален се предлага промяна 
на адреса за регистрация на ККЧТБ.  
Предложение: Да се промени адреса за регистрация на гр. София, ж.к. Младост 1, бл. 71, вх.Б, 
Решение:  От общо присъстващи  ........ 17 членове  
 със „За“ гласуваха  ...................... 17 .......  
 С „Против“ гласуваха  .................. 0 ........  
 С „Въздържал се“ гласуваха ....... 0 ........  
 Предложението е прието . 
 
 По т.3 от дневния ред 
Изявление: Постъпили са молби за членство както следва: 

Кандидат член 
От общо присъствали 17 членове са гласували 

със: Решение 
„За“ „Против“ „Въздържал се“ 

1. Елица Босилкова 17 0 0 Приета 

2. Иван Грънчаров 17 0 0 Приет 

3. Мая Балашева 17 0 0 Приета 
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Кандидат член 
От общо присъствали 17 членове са гласували 

със: Решение 
„За“ „Против“ „Въздържал се“ 

4. Милена Пейчева 17 0 0 Приета 

5. Пламена Трифонова 17 0 0 Приета 

6. Янко Янков 17 0 0 Приет 

7. Мирослав Тончев 17 0 0 Приет 

8. Алексей Коваленко 17 0 0 Приет 

9. Божидар Георгиев 17 0 0 Приет 

10. Николай Тачев 17 0 0 Приет 

  

По т.4 от дневния ред: 

Изявление: Предлага се провеждане на семинар по груминг с гост-лектор Диана Дидковская.  
Предложение: Да се проучи възможността и да се съгласува с лектора провеждане на семинар 
на 04.10.2014. Отговорник Иван Сталев. 
Решение:  От общо присъстващи  ........ 17 членове  
 със „За“ гласуваха  ...................... 17 .......  
 С „Против“ гласуваха  .................. 0 ........  
 С „Въздържал се“ гласуваха ....... 0 ........  
 Предложението е прието . 
 
Изявление: До сега разходите по транспорта при актиране на кучилата е за сметка на членовете 
на Управителния съвет, които извършват актировката и с нарастване на броя на кучилата 
общата сума става осезаема.  
Предложение: Предлага се таксата за издаване на родословие да се увеличи на 15.00лв и 
клубът да поема пътните разходи при актиране на кучилата. 
Решение:  От общо присъстващи  ........ 17 членове  
 със „За“ гласуваха  ...................... 17 .......  
 С „Против“ гласуваха  .................. 0 ........  
 С „Въздържал се“ гласуваха ....... 0 ........  
 Предложението е прието . 
 
Изявление: Провеждането на ежегодната клубна изложба може да бъде съгласувано с 
изложбите, провеждани от БРФК или отделно.  
Предложение: След обсъждане е предложено провеждане на клубната изложба на 11.10.2014 
в гр. София, със съдия Иван Сталев. 
Решение:  От общо присъстващи  ........ 17 членове  
 със „За“ гласуваха  ...................... 17 .......  
 С „Против“ гласуваха  .................. 0 ........  
 С „Въздържал се“ гласуваха ....... 0 ........  
 Предложението е прието . 
 
С тези решения Общото Събрание на Киноложки Клуб Черен Териер България беше закрито. 
 
 
Протоколчик:  ...............................................  

Велемир Пашов 
 

 
Председател ККЧТБ: ....................................  

Албена Стоянова 


